



**PERFORMANCE EVENT DISQUALIFICATION FORM
FORMULAIRE DE DISQUALIFICATION - ÉVÈNEMENT DE PERFORMANCE**

Instructions

Place a check (✓) in the appropriate box to indicate if a dog is being Disqualified and the reason therefore. Once the form is complete, please provide the handler with the yellow copy.

*If the dog is being permanently disqualified, please put a check (✓) in both boxes marked with an asterisk. Otherwise only place a check (✓) in the box for "Bit another dog or person".

Directives

Cocher (✓) la case appropriée pour indiquer si le chien est disqualifié ainsi que la raison de la disqualification. Une fois le formulaire rempli, remettre la copie jaune au manieur.

*Si le chien est disqualifié de façon permanente, cocher (✓) les deux cases marquées d'un astérisque. Sinon, cocher (✓) la case « Le chien a mordu un autre chien ou une autre personne. »

Call Name / Nom usuel

Breed / Race

Class/Stake / Classe/épreuve

DISQUALIFICATION

- Attempted to bite judge
- Bit judge
- Attempted to bite another dog or person
- * Bit another dog or person
- * Permanently Disqualified
- Other (must provide specific reason under additional comment)

- Le chien a tenté de mordre le juge
- Le chien a mordu le juge
- Le chien a tenté de mordre un autre chien ou une autre personne
- * Le chien a mordu un autre chien ou une autre personne
- * Disqualifié de façon permanente
- Autre (La raison doit être précisée à la partie commentaires.)

Additional Comments (Optional) / Commentaires additionnels (facultatif)

Judge's Signature / Signature du juge

Date

Judge's Signature / Signature du juge

Date

Name of Event Holding Club / Nom du club organisateur



**PERFORMANCE EVENT DISQUALIFICATION FORM
FORMULAIRE DE DISQUALIFICATION - ÉVÈNEMENT DE PERFORMANCE**

Instructions

Place a check (✓) in the appropriate box to indicate if a dog is being Disqualified and the reason therefore. Once the form is complete, please provide the handler with the yellow copy.

*If the dog is being permanently disqualified, please put a check (✓) in both boxes marked with an asterisk. Otherwise only place a check (✓) in the box for "Bit another dog or person".

Directives

Cocher (✓) la case appropriée pour indiquer si le chien est disqualifié ainsi que la raison de la disqualification. Une fois le formulaire rempli, remettre la copie jaune au manieur.

*Si le chien est disqualifié de façon permanente, cocher (✓) les deux cases marquées d'un astérisque. Sinon, cocher (✓) la case « Le chien a mordu un autre chien ou une autre personne. »

Call Name / Nom usuel

Breed / Race

Class/Stake / Classe/épreuve

DISQUALIFICATION

- Attempted to bite judge
- Bit judge
- Attempted to bite another dog or person
- * Bit another dog or person
- * Permanently Disqualified
- Other (must provide specific reason under additional comment)

- Le chien a tenté de mordre le juge
- Le chien a mordu le juge
- Le chien a tenté de mordre un autre chien ou une autre personne
- * Le chien a mordu un autre chien ou une autre personne
- * Disqualifié de façon permanente
- Autre (La raison doit être précisée à la partie commentaires.)

Additional Comments (Optional) / Commentaires additionnels (facultatif)

Judge's Signature / Signature du juge

Date

Judge's Signature / Signature du juge

Date

Name of Event Holding Club / Nom du club organisateur